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no surt a passejar per Mollet o 
que prefereix marxar a un altre 
lloc, i creiem que a la ciutat hi 
ha una oferta que cal explotar. A 
nivell comarcal, participem del 
Consorci de Turisme del Vallès 
Oriental per promocionar Mollet 
a t ravés de fires i revistes. 

Quina relació teniu amb els 
hotels? 
Busquem una col·laboració amb 
aquests hotels perquè facin 
arr ibar la informació als seus 
clients. Ens hem reimit amb els 
quatre hotels de la ciutat perquè 
tinguin un espai visible al seu 
aparador amb informació de 
Mollet. Es van editar uns 
planells en diferents idiomes que 
recullen el patr imoni 
arquitectònic i cultural de la 
ciutat, els monuments i les 
festes populars. També hi ha 
ful le tons amb l 'agenda cul tural 
per si h i ha algú interessat. 

Quin és el perfil del visitant de 
Mollet? 
El perfil és d 'un visitant de 
negocis, però també aficionats 
als grans premis de Fórmula 1 i 
de motociclisme, que aglutinen 
molta gent. Tenim molts 
polígons industr ials al voltant i 
hi ha personal que passa 
temporades curtes als hotels de 
Mollet per diferents motius, 
sempre vinculats amb l 'empresa 
on treballa. 

Mollet s'ha fet un lloc a la 
comarca? 
Tenim una àmplia ofer ta cultu-
ral com l 'Agromercat , Fira 
Mollet 0 la Fira d'Artesans que 
atrau un altre t ipus de turis ta a 
la ciutat que prové d'altres 
pobles de la comarca i de fora 
d'ella. D'això hi ha una anècdota 
en l 'última edició de 
l 'Agromercat. Es va fer un 
sorteig entre els clients i hi va 
participar gent de Mollet, 

"Volem que tothom 
que viu a Mollet 
tingui interès en 
conèixer els racons 
de la ciutat" 

Martorelles, Santa Perpètua i el 
guanyador del premi era de Vic! 
Això vol dir que quan tens una 
oferta i en fas difusió, la gent 
respon. 

Ha comentat que no tothom 
de Mollet s'interessa per la 
ciutat... 
S'ha d ' in tentar aconseguir que 
tothom que viu a Mollet per 
diferents mot ius t ingui interès 
en conèixer els racons de la 
ciutat. De cara a l 'any vinent 
volem establir uns it ineraris per 
Mollet per fer realitat aquest 
objectiu. Des de l 'Ajuntament es 
fan caminades per Mollet i 
comentades per GaUecs, per t an t 
d 'ofer ta n 'hi ha. 

Per què hauria de passar per 
Mollet algú que vingui de 
vacances a Barcelona? 
Perquè hi ha cultura i lleure. 
Tenim el Museu Abelló amb una 
exposició permanent de l 'ar t is ta 
de Mollet i les exposicions 
i t inerants o l'Aparador, digne de 
visitar. També té GaUecs per 
caminar en qualsevol època de 
l'any, es pot visitar l 'ermita de 
Santa Maria i també 
l 'agrobotiga. 

Gallecs sempre serà un 
reclam... 
Des del Consorci de Gallecs s 'han 
fet rutes per l 'espai rura l c[ue 
estan a l 'abast de tothom a 

t ravés de la pàgina web del 
Consorci i a la mateixa seu. Els 
caps de setmana GaUecs està ple 
de gent caminant i és una oferta 
que té molt bona acollida. Per 
això in ten tarem fer més rutes . 

Per algú que passi l'estiu a la 
ciutat; què recomana? 
Totes les activitats de l 'Estiu 
Festiu i la Festa Major. Durant el 
mes de juKol hi ha actes de tot 
t ipus cada cap de setmana i hi 
ha programats uns 80 actes en 
els sis dies de Festa Major. 

Sí mai ve algú a Mollet, quin és 
el primer lloc on el porta la 
regidora de Turisme? 
Acostumo a dur-los al centre de 
la ciutat, a la rambla, la font de 
la plaça Prat de la Riba, 
l'església de Sant Vicenç, la zona 
de l'iUa... I si hi ha més temps 
els porto a Gallecs a fer una 
passejada . 

Mollet necessita una regidoria 
de Turisme? 
Sí, i no és la primera legislatura 
que té una regidoria com aquesta. 
Mollet s'ha de promocionar i és 
ima ciutat que té una oferta 
cultural, artística i de Ueure 
important i necessita explotar-ho. 
Aquesta és la nostra feina, que 
tota aquesta oferta arribi al 
màxim de pubUc possible. • 

marc garcia b. 
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